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حضور مدیرعامل شرکت مهندسی آبفای کشور در شورای اداری شهرستان هوراند

در جلسه امروز شورای اداری شهر هوراند که با حضور مدیرعامل آبفای کشور به عنوان نماینده تام الاختیار وزارت نیرو و

دولت، فرماندار هوراند ، فرماندار ، نماینده و سایر مدیران این شهرستان در محل فرمانداری این شهرستان برگزار شد،

مشکلات عمده این شهرستان در امور زیرساختی به ویژه مسأله آب بررسی شد.

به گزارش دفتر روابط عمومی آبفای استان ، در این جلسه فرماندار شهرستان هوراند به پاره ای از مشکلات موجود اشاره نمود از جمله به عدم استقلال کافی این شهرستان در

ساختار تامین نیروی انسانی، عدم امکان استفاده از حق آبه سد عمارت، تکمیل سد علی آباد، خشکسالی، بی آبی، لایروبی کانال ها و سیل بند ها، مشکلات زیرساختی در سایر

بخشها به ویژه مخابرات و راهها و ساخت بیمارستان و ورزشگاه از جمله مسائل مطرح شده بودند.

مدیرعامل شرکت آبفای کشور ضمن تشکر از تشکیل این جلسه گفت: همه ما به خدمات بسیار نظام مقدس جمهوری اسلامی به ویژه در حوزه آب و برق واقف هستیم . هدف

دولت و نظام مقدس جمهوری اسلامی بر این است که همه از امکانات حداقلی برخوردار باشند.

وی افزود بسیاری از پروژه های کشور تعطیل شده بود و برای راه اندازی به همتی ملی احتیاج بود. در پروژه های جهاد آبرسانی قرار بود به ۱۰ هزار روستا آبرسانی شود که الان آن

را به ۱۵ هزار روستا افزایش داده ایم. هم اکنون به ۳ هزار روستا در سطح کشور آبرسانی شده است.

دکتر جعفری در این جلسه با تاکید بر مسئله محرومیت زدایی گفت: با توجه به اینکه شغل ۸۰ درصد مردم این منطقه کشاورزی است مسئله آب بسیار حائز اهمیت است. حق آبه

تعریف مشخصی دارد و سد ها پروژه های ملی هستند و در مورد حق آبه صد عمارت حتماً پیگیری انجام خواهد شد.

دکتر اتابک جعفری افزود برای حل مشکل تامین آب روستاهایی که وضعیت بحرانی دارند در اسرع وقت تامین اعتبار خواهد شد.

در پایان جلسه دکتر جعفری در خصوص مباحث آبی ، آن را چند مجموعه دسته بندی نموده و گفت پروژه آبرسانی از دره رود به شهر هوراند و روستاهای مسیر با طول ۱۷ کیلومتر

در حال انجام است و ۲۰ میلیارد اعتبار دیگر برای اتمام این پروژه در آینده نزدیک تخصیص می یابد.

بخش دوم ،آبرسانی روستایی است که در برنامه آتی می باشد که سه مجتمع آبرسانی ایجاد و ۱۵ روستا که وضعیت بحرانی آب دارند در اولویت آبرسانی قرار گیرند.

بخش سوم در مورد شبکه فاضلاب شهر هوراند است که مطالعات این کار باید زودتر شروع شود.

و بخش آخر در مورد لایروبی کانال مطرح می باشد مساعدت لازم در این خصوص صورت خواهد گرفت.

وی افزود: تمام موضوعاتی که در این جلسه مطرح شدند بسیار مهم هستند اما موارد آبی مطرح شده را شخصا نیز پیگیری خواهم کرد.
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